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Herinrichting Azewijn – opmerkingen bewoners naar aanleiding van presentatie voorlopig 

ontwerp op 14-04-2025 

 

Leppestraat 

 

Vraag 1: Ik heb grond naast mijn huis liggen wat deels Leppestraat is. Dus graag deze situatie 

handhaven.  

Vraag 2: De mogelijkheid om palen te zetten tijdens carnaval en processie. 

Vraag 3: Voor ons huis staan 2 bomen in het ontwerp. Echter hebben wij leilindes in de voortuin. De 

twee bomen zijn niet wenselijk.  

Vraag 4: Als er voor de oprit een auto met aanhanger staat dan kan ik de oprit niet in of uit. Dit komt 

omdat er een plantvak met bomen is ingetekend. Kan dus niet ver genoeg parkeren zonder dat de 

oprit is geblokkeerd:  

Vraag 5: Leilindes om kermis terrein laten staan! 

Vraag 6: Waar zijn de speeltoestellen? 

Vraag 7: Straatwerk voor zaal doortrekken tot grens Leppestraat 4 en 4a 

Vraag 8: Vlak gedeelte in Leppestraat plus minus 1 m. breed. Weinig verkeer, straat kan makkelijk 

smaller. 

Vraag 9: Wat ik mis zijn de speeltoestellen op het plein? 

Vraag 10: het trottoir aan de Leppestraat iets breder maken zodat degene met een rollator makkelijker 

op straat kan lopen.  

Vraag 11: Graag gebakken bestrating van Brummelhof tot achterkant Aswinhuus.  

Vraag 12: Graag gebakken bestrating Leppestraat tot voorbij ingang zaal.  

Vraag 13: Graag bomen kerkplein vervangen voor nieuw groen aan zijkanten kerkplein geeft meer 

mogelijkheden tot parkeren. 

Vraag 14: Extra stroomvoorziening/water/afvoer op kerkplein tbv carnaval. 

Vraag 15: Groenstrook bij Leppestraat 7 te lang i.v.m. poort voor fiets. 

 

 

Antwoorden: 

1. Bestaande gebruiksgrenzen respecteren we.  

2. De mogelijkheid om palen te zetten wordt niet meegenomen door de gemeente.  

3. De boom aan de kant van de Leppestraat komt te vervallen.  

4. Vanaf de inrit wordt 6 meter verharding aangebracht aan de zuidkant om ruimte te creëren voor 1 

geparkeerde auto. 

5. Afhankelijk van het gebruik van de tent van de schutterij blijven de leilindes langs de begraafplaats 

staan. 1 van de leidlindes van het korte stuk langs Den Hof wordt verplaatst naar de hoek van het 

plein. 

6. Vanuit het beleid van de gemeente zijn er voldoende speelvoorzieningen in Azewijn aanwezig, bij 

de school en bij de Brummelhof.  

7. De drempel voor het dorpshuis wordt verplaatst. 

8. Het huidige ontwerp van de Leppestraat verandert niet. 

9. Vanuit het beleid van de gemeente zijn er voldoende speelvoorzieningen in Azewijn aanwezig, bij  

de school en bij de Brummelhof. 

10. Het huidige ontwerp van de Leppestraat blijft zoals het is.  

11 en 12 De drempels bij het dorpshuis en de kerk worden verlegd tot voorbij het dorpshuis en De 

heren van Aswin. 

13. De bestaande bomen op het kerkplein blijven staan. 

14. Er komen geen extra voorzieningen op het Kerkplein. 

15. Hier wordt naar gekeken, de groenstrook wordt eventueel aangepast.  
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Brummelhof 

 

Vraag 1a: Bij speeltuin geen drempel gepland, dit is wel wenselijk.  

Vraag 1b: Bij de speeltuin in de Brummelhof graag een drempel om de snelheid eruit te halen. 

Vraag 2: Drempel bij nr. 12 wordt nu gebruikt om te vliegen. Een andere drempel zou meer doen.  

Vraag 3: Straatwerk Brummelhof op veel plaatsen slecht. 

Vraag 4: Van Halplein, is daar voldoende plek gehouden voor de Kermistent?  

Vraag 5: Marssestraat trottoir langs het veld maken, dit is hondenuitlaatstrook maar die is 

levensgevaarlijk.  

Vraag 6: De hondenuitlaatplaats is afgesloten, deze is er niet. 

Vraag 7: Brummelhof na nr. 2 afsluiten.  

Vraag 8: Straatwerk in de Brummelhof is volgens plan nog te nieuw. Dit terwijl het er her en der scheef 

gezakt is, mensen met rollator kunnen niet over de stoep lopen i.v.m. de begroeiing.  

Vraag 9: Ik mis verkeersdrempel thv het speeltuintje op de Brummelhof: 

Vraag 10: Kunnen voordat de werkzaamheden plaatsvinden aan de ingang van de brummelhof 

betonbokken geplaatst worden zodat het niet meer mogelijk is om de bocht af te snijden? Vraag 3: 

Vraag 11: Verkeersplateau’s moeten echt als doel hebben om de snelheid te beperken: 

Vraag 12: In de Marssestraat mis ik tussen ingang Brummelhof en de aanwezige bestaande drempel 

een tussen drempel: 

Vraag 13: Ik mis bij het speeltuintje in de Brummelhof het hekwerk zodat bussen er niet meer kunnen 

parkeren.  

Vraag 14: Het verkeersplateau in de Brummelhof moet wel zo zijn dat de aanwonende bewoners hun 

uitrit in/uit kunnen. 

Vraag 15: Ingang Brummelhof vanaf de heren van Aswinn zou een speciale drempel krijgen  

Vraag 16: verzakkingen in de Brummelhof in de bestrating. 

 

 

Antwoorden: 

1a en 1b. Drempel ter hoogte van speeltuin wordt vooruitlopend op de werkzaamheden aangebracht. 

2. De sinus van de drempel bij huisnummer 12 passen we aan. 

3. Tijdens de werkzaamheden gaan we de zeer slechte situaties herstellen. 

4. In overleg met de schutterij kijken we of er voldoende plek is voor de tent. 

5. In het ontwerp nemen we een trottoir mee aan de zijde van huisnummer 2 die doorloopt tot de 

inrit van huisnummer 2. 

6. Deze valt buiten de scope van het project. 

7. Dit is niet mogelijk, notarieel is vastgelegd dat de Brummelhof aan beide zijden open moet blijven. 

8. Tijdens de werkzaamheden gaan we de zeer slechte situaties herstellen. 

9. Drempel t.h.v. speeltuin wordt vooruitlopend op de werkzaamheden aangebracht. 

10. We kunnen in de bocht niets neerleggen i.v.m. de toegang in het hekwek. 

11. Hier wordt in het ontwerp rekening mee gehouden. 

12. Dit deel van de Marssestraat valt buiten het plangebied. 

13. Het werkwerk bij de speeltuin wordt meegenomen (dubbelstaafmat 1,10 m). 

14. Hier wordt in het ontwerp rekening mee gehouden. 

15. We passen bocht voor het Kerkplein aan. 

16. Tijdens de werkzaamheden gaan we de zeer slechte situaties herstellen. 

 

 

Eerlandsestraat 

 

Vraag 1: Het buitengebied krijgt geen aandacht van jullie? De Luchtenakkerstraat is zeer slecht en 

wordt niks aan gedaan.  

Antwoord: 

1. Dit project betreft de dorpsvisie van Azewijn. Het buitengebied is wel onder de aandacht, maar 

wordt niet in dit project meegenomen. 
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Pastoor Meursstraat 

 

Vraag 1: Ik wil geen bomen voor het huis heb genoeg bomen naast ons voetbalveld. Spreek ook 

namens Pastoor Meursstraat 10 en Pastoor Meursstraat 3. 

Vraag 2: Klopt het dat wij 2 bomen van het type cercis canadensis voor onze deur krijgen? 

Vraag 3: Hoe breed wordt het overblijvende voetpad? 

Vraag 4: ik zou graag zien dat het plan van de bomen wordt herzien. De straat thv mijn huis is prima. 

Kunnen we dat regelen?  

 

Antwoorden: 

1. Binnen de gemeente is het beleid om in het kader van hittestress en schaduwwerking bomen te 

planten, vandaar dat deze hier ook ingetekend zijn. Na verder onderzoek is gebleken dat deze 

bomen hier geen goed toekomstperspectief hebben. Hier komen dan ook geen bomen maar een 

solitaire heester. 

2. Dat was in eerste instantie wel het plan, maar zie antwoord vraag 3. 

3. Het voetpad wordt 1,20 m. 

4. Binnen gemeente is het beleid om in het kader van hittestress en schaduwwerking bomen te 

planten, vandaar dat deze hier ook ingetekend zijn. Na verder onderzoek is gebleken dat deze 

bomen hier geen goed toekomstperspectief hebben. Hier komen dan ook geen bomen maar een 

solitaire heester. 

 

 

Lugtenakkerstraat 

 

Vraag: De wegen buiten de bebouwde kom zijn slecht. Zoals de Lugtenakkerstraat en de 

Gendringseweg zijn slecht, worden deze nog opgepakt?  

Antwoord: Dit project betreft de dorpsvisie van Azewijn. Het buitengebied is wel onder de aandacht 

maar wordt niet in dit project meegenomen. 

 

 

Marssestraat 

 

Vraag1: De drempel Marssestraat/Brummelhof graag een alternatief voor bedanken i.v.m. 

verzakkingen, trillingen en scheurvormingen. We willen graag meedenken  

Vraag 2: ik vind het jammer dat de speelplaats moet verdwijnen voor parkeerplaatsen. 

Vraag 3: Meer drempels op de Marssestraat. 

 

Antwoord: 

1. Er wordt gezocht naar een andere oplossing voor snelheidsremming. Er wordt een afspraak 

gemaakt. 

2. Vanuit het beleid van de gemeente zijn er voldoende speelvoorzieningen in Azewijn aanwezig, ter 

plaatse van de school en bij de Brummelhof.  

3. Dit deel van de Marssestraat valt buiten het plangebied. 

 

 

Aswinstraat 

Opmerking: Het is wat soberder dan een vorige versie, maar als geheel aanvaardbaar.  

Vraag 1: wordt er gedacht aan de waterafvoer van de Aswinstraat? Zodat de garage inrit van nr. 2 niet 

volloopt bij een stortbui?  

Vraag 2: Ter hoogte van Aswinstraat 5 is een opstelplek voor kliko’s en plasticzakken. Dit is niet in het 

ontwerp meegenomen?  
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Antwoord:  

1. T.h.v. van de inrit komt een geleideband om te voorkomen dat het water van de weg richting de 

inrit loopt. 

2. Naar de opstelplek voor kliko’s wordt gekeken.  

 

 

Gendringseweg 

 

Vraag 1: Veel aandacht aan de weg vernieuwen in de kern, waarbij enkele wegen goed zijn en te veel 

drempels. 

Vraag 2: Graag aandacht voor de Gendringseweg, gedeeltes heel slecht en daarna gevaarlijke situatie 

tussen weg en grasblokken:  

1. We pakken verschillende wegen binnen het projectgebied aan i.v.m. het aanpakken van de 

riolering. 

2. Dit project betreft de dorpsvisie van Azewijn. Het buitengebied is wel onder de aandacht maar 

wordt niet in dit project meegenomen. 

 

 

Schutterij 

 

Vraag: de schutterij maakt zich zorgen over de tent en het nieuwe ontwerp van het plein.  

Antwoord: Er wordt een afspraak gemaakt voor het bespreken van de invulling van het plein. 

 

 

Laakweg 

 

Vraag: het groenvak is doorgetekend door onze inrit, volgens mij is dit een foutje. 

Antwoord: De huidige inrit wordt teruggebracht, het ontwerp wordt aangepast.  

 

 


